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T isztelt Képvisel ő Úr! 

Ha Ön azt vá1ja el tő l em , hogy a 20 10-20 14 között i időszak városvezetésének és testületi 
döntéseinek alapján megszületett terveket és az arra elköltött pénzt magyarázzam. akkor ezt 
nagyon megértem. dc errő l keveset tudok. Nem voltam annak a testületnek tagja, így a 
dön téshozatalban sem vettem részt, márpedig a terveztetések megindításá t mindig képv i se l ő 

testületi döntés el őzte meg. 

Tény, hogy az önkormányzat 20 1 0-től egy aktívabb tervezés e l őkész ítő pol it ikát fo lytatott. 
Tervek és engedélyek nélkül nem lehet építen i, nem tudjuk a kerületünket fej lcsztcni. E 
tervezési munkának vannak megvalósult elemei: a fő úti bölcsőde, Patyo lat utcai óvoda 
bőví tése, Újpalotai piac e lső ütemü fej lesztése. vannak fo lyamatban lévő elemei: volt Észak
Pesti Kórház 13-as j elü épülete, a Deák utcai orvosi rendelő, ugyanakkor vannak olyan 
terveink is, melyek forráshiány miatt nem tudtunk megvalós ítani , de ezért nem az 
Önkormányzat a fe l e l ős. hanem a Kormány . ,hűbéruras" támogatás i rendszere. 

Nekem is fáj minden hiába elköltött forint, de időnként kényte len vagyok bízni az 
Országgyülés i Képvi selő úr szavában. llyen ígéretekre készülhettek cl ezek az Ön ál tal 
említett úgynevezett „asztalfiók tervek'". hi szen többségét kormány- vagy pályázat i 
támogatássa l lehet csak megvalósítan i. Tudok a médiában is nyilvánosságot látott ígéretrő l. 

ami edd ig még nem valósul t meg, holott arra ígéretet a XV. ke rület i látogatása alka lmával 
személyesen a Miniszterelnök úr tett; ha erre gondol - az va lóban egy beváltható bónusz. 

Úgy gondolom, nem attól leszünk ,jó gazdái" a kerületnek. hogy kij elentj ük magunkról. 
hanem akkor vagyunk azok, ha az emberek annak látnak benn ün ket. A vá lasztás i kampányban 
l: lhangzott ígéretek bocsánatos „tévedések" lettek a mai többpárti demokráciában. SAJNOS! 

Vallom viszont, hogy tudatos, megfontolt tervezés nélkül nem lehet a Kerületet fejleszteni, 
szépíteni. Ezért is alkottuk meg a „Maradandó értékek, Új horizontok" című Gazdasági és 
Társadalom, Környezet- és Területfej lesztési Programot. amely a 2015 - 2025 közötti 10 év 
fej lesztési elképzeléseit tartalmazza. Ebben szerepelnek olyanok. amelyekhez vannak 
e lőkészí te tt. engedélyes terveink. mint például a Sportközpont. vagy az engedélyeztetés ala tt 
á lló uszoda, melyek megvalósítása azonban központi támogatás vagy T AO fo rrások nélkü l 
messze meghaladja Önkormányzatunk gazdasági erej ét, de bízunk a megvalósításukban. Ilyen 
az Újpalotai J· ő téren - ötletpályázat alapján - megtervezett Kulturál is Központ is, ami 
ugyanakkor felveti azt a kérdést is, hogy kul turális beruházásokra pályáza ton közpénzt mié rt 
nem írnak ki? 



Együtt alkottuk és fogadtuk el a testülettel ezt a tervet, mert hitem szerint városvezetőként, 
lokálpatriótaként a KÖZ érdekében kell cselekedni! 

Megfontolva az interpellációjában felvetett aggodalmat, arra fogom kérni képviselőtársaimat 
hogy az Önkormányzatunk teljesítő képességének mérlegelésével, prioritások szem előtt 
tartásával hozzunk döntéseket a következő beruházások tekintetében. 

Kérem válaszom elfogadását. 
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